
POLITIPENSIONISTERNES LANDSFORENING 

Forretningsudvalgsmøde 

Afholdtes den 11. juni 2018 kl. 1100 på Ældrecentret i Odense. 

 

Formanden bød velkommen til mødet og henviste til den udsendte dagsorden på 12 punkter. 

Informationer. 

Formanden oplyste, at der jævnligt modtages forespørgsler om at blive medlem af Lån & Spar 

Bank samt af Forbrugsforeningen. 

For begge institutioner gælder det, at var man medlem ved pensioneringen fortsætter man sit 

medlemskab efter pensioneringen. Starter man nyt medlemskab efter pensioneringen kan man 

oplyse at være medlem af Politiforbundet. 

Det årlige FU-møde med Politiforbundet kan desværre ikke afholdes før i august måned. 

Datoen blev fastsat til fredag d. 24. august i Politiforbundets hus. 

Mulighederne for at afholde det næste 2-dagsmøde (år 2020) på Bornholm undersøges. Formanden 

havde modtaget tilbud på opholdet til en pris af ca. 1.400,-kr. pr. person. Der arbejdes videre med 

sagen, som senere fremlægges til afgørelse i HB. 

Formanden er inviteret til medlemsmøde i kreds 3. Mødet arrangeres med henblik på at hverve 

medlemmer. Formanden henviste til den nye brochure om Politipensionisternes Landsforening samt 

til, at der nu også er udarbejdet et medlemskort. Det nye medlemskort sendes på mail sådan at man 

selv printer det ud. Nye medlemmer får medlemskortet via mail ved indmeldelsen, mens øvrige 

medlemmer vil få det sendt løbende via mail. Har man ikke oplyst nogen mail-adresse, sendes der 

ikke medlemskort med posten. 

Hovedkassereren oplyste, at der pt. udsendes rykker nr. 2 til de medlemmer, der endnu ikke har 

betalt årskontingentet, som blev opkrævet i januar måned. Efter udsendelse af denne rykker, er der 

desværre ikke andet at gøre end at slette de pågældende fra medlemsregistret. 

Medlemssekretæren oplyste at vi nu er 2535 medlemmer. Der er modtaget 111 nye indmeldelser 

og 33 har forladt foreningen (udmeldelser og dødsfald). 

 

 

 



Redaktionsudvalg. 

Ved en fejl/forglemmelse i redaktionen fik vi ikke nogen artikel med i det seneste nummer (nr. 2) af 

Politibladet. Der er indsendt en artikel om OK 18 til optagelse i næste nummer, der efter planen skal 

omdeles i dagene 18.-22. juni. Næstformanden er kontaktperson til bladet. 

Mailadresse til bladet er: blad@politiforbundet.dk. 

Der er deadline for blad nr. 4 d. 1. august. 

Seniorgruppen i CO10 og OK18. 

Valgreglerne i CO10 foreskriver, at John Jensen fortsætter indtil det ordinære 

repræsentantskabsmøde i november 2018, hvor nyvalg finder sted. 

Der blev afholdt møde d. 29. maj. På mødet blev udformet skrivelse til CO10 med begrundelserne 

for pensionisternes utilfredshed med aftaleresultatet, fordi pensionerne alene bliver forhøjet med de 

aftalte generelle forhøjelser plus/minus reguleringsordningen i aftaleperioden indtil 31.03.2021. Det 

betyder, at pensionerne heller ikke i denne aftaleperiode reguleres med den procent, der er afsat til 

egentlige lønformål. 

I samme skrivelse anmodes CO10 om at drøfte problemerne i CFU, således at der er en afklaring 

inden OK21. 

Vore pensioner reguleres med 1,13 % pr. 1. april. Heraf kommer de 0,33 % fra 

reguleringsordningen. Næste regulering er pr. 1.10.2018 med 0,5 %. 

Seniorgruppen drøfter spørgsmålet om tilslutning til en hovedorganisation. I dag er vi kollektivt 

indmeldt i FTF via CO10. FTF og LO er som bekendt sluttet sammen til én hovedorganisation fra 

1.1. 2019. Ikke alle organisationer i Seniorgruppen ønsker at være medlem af den nye 

hovedorganisation. 

Persondataforordningen i foreningen. 

Formanden fremlagde 4 bilag – 1) Privatlivspolitik for PL -2) Fortegnelse over behandling af 

personoplysninger -3) Databehandleraftale – 4) Retningslinjer og brug af IT-data og 

Personoplysninger. 

Efter en drøftelse og en enkelt rettelse godkendte FU samtlige forskrifter. Alle forskrifter er udsendt 

til HB 12.06.2018 sammen med password til kredsformændene. Bilag 5. Gældende fra 13.06.2018.  

Det er nu FU.s bestemte opfattelse, at PL overholder gældende regler om datasikkerhed. 

Kommissorium for arbejdsgrupperne. 

Redaktionsudvalget skal søge at fremskaffe artikler til samtlige politiblade samt søge at 

modernisere og udvikle lokale aktiviteter. Udgangspunktet kan være visionerne i den nye brochure 

om PL. 



Lovudvalget skal fremlægge forslag til modernisering af de gældende vedtægter – særligt med 

henblik på § 4 -æresmedlemmer – § 12 -generalforsamling og ekstraordinær generalforsamling – 

samt § 13 hovedbestyrelsen, men også en generel modernisering af vedtægterne. Der arbejdes på at 

fremlægge udkast til drøftelse på HB d. 4. sept. 2018, sådan at et forslag kan udsendes til drøftelse i 

kredsene senere i år. 

IT-udvalget undersøger mulighederne for et nyt system til modernisering af medlemssystem og 

regnskab – primært et nyt og forbedret medlemssystem. Der indhentes diverse tilbud. 

Alle udvalg referer til hovedbestyrelsen. 

Bevillinger. 

FU bevilgede indkøb af en PC til næstformanden/sekretæren. 

HB-mødet i Bogense. 

Mødet er aftalt til 4.-5. sept. 2018. med ledsager. Ankomst d. 4. sept. til frokost. Efter frokosten er 

der HB-møde. Der er arrangeret udflugt for ledsagerne. Dagen afsluttes med middag og 

overnatning. Efter morgenmaden d. 5. sept. er der hjemrejse. 

Hovedkassereren har meddelt afbud til mødet p.g.a. fest i den nærmeste familie. 

Eventuelt. 

Da ingen ønskede ordet til punktet afsluttede formanden med at takke for et godt møde og ønskede 

alle en god sommer. 

 

Referent: Hans Agerbo Jensen 


